
Vyjádření školitele k disertační práci Libora Ekrta

Svůj zájem o kapradiny si přinesl Libor Ekrt JIZ z gymnazia. Po vstupu na tehdejší
Biologickou fakultu JU jej dále intenzivně prohluboval a rozvíjel, a tak kapradiny byly a stále
jsou jeho hlavním objektem výzkumu. Je chvályhodné, že nezůstal u studia jediné skupiny,
ale postupně soustředil svůj zájem na většinu našich kritických skupin kapradin. Postupně se
stal naším největším znalcem této skupiny a zařadil se mezi přední evropské pteridology. Je
nesporné, že poznání středoevropských kapradin posunulo značný kus vpřed. Po celou dobu
studia pracoval samostatně a získal si kontakty u nás i v zahraničí. Díky svým organizačním
schopnostem a napojení na skupinu Jana Sudy se mu podařilo využít pro výzkum kapradin
průtokovou cytometrii a výsledky tohoto výzkumu lze jistě považovat v dané skupině za
průkopnické. Své slabší stránky lehce překonává smyslem pro týmovou práci a díky své píli
se stal velmi aktivně publikujícím badatelem, který nezanedbává impaktová ani neimpaktová
periodika a rád píše i popularizační články. Je obdivuhodné, že vedle této vědecké práce se
dokázal věnovat i botanické a ochranářské praxi a v průběhu doktorského studia pracoval jako
botanik na Správách CHKO Broumovsko a NP Šumava a je rovněž aktivní při práci pro
AOPK, krajské úřady atd. Je pro školitele jistě ctí školit takovéto studenty a disertační práci
Libora Ekrta rád doporučuji k obhajobě.
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